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§ 17 

Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Förvaltningens svar via e-post på de muntliga frågor som nämndens ledamöter och 

ersättare har ställt vid tidigare sammanträden redovisas i form av en bilaga till protokollet 

(bilaga 1). 

 

 

Följande skrivelse lämnades in. 

 

Oroande utveckling av sjukfrånvaron vid Farsta stadsdelsförvaltning (bilaga 2) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda skrivelsen till ett kommande sammanträde.  

 

 

Förvaltningen meddelade att det ordnas en bussresa runtom i stadsdelsområdet för 

nämnden på eftermiddagen den 10 september, som en studieresa med information om 

verksamheter och aktuella byggprojekt med mera. 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt alla ledamöter och ersättare att delta i studieresan.  

 

Samtliga närvarande ledamöter och ersättare anmälde att de avstår från att ta ut arvode för 

studieresan. De som vill söka ersättning för förlorad arbetsinkomst gör det enligt gängse rutin. 

 

På initiativ från ledamoten Karin Lekberg (S) bestämdes att ordförandena i nämndens råd 

– pensionärsrådet, funktionshinderrådet och ungdomsrådet – bjuds in att delta i 

studieresan. Tjänstgörande ersättaren Peter Öberg (FP) påminde om inbjudan från Farsta 

föreningsråd att stanna till på Farsta gård för en kaffe och bulle och en redovisning av 

tillståndet för verksamheten. 

 

 

Inför sammanträdet hade Vänsterpartiet, Miljöpartiet och Socialdemokraterna anmält 

följande fråga, som ställdes av tjänstgörande ersättaren Dan Lind (S): 

 

I samband med avvecklingen av Farsta VoB har det uppstått en övertalighet. Vi 

önskar därför en kortare skriftlig lägesrapport till nämndens ledamöter som redovisar 

den aktuella situationen när det gäller: Hur många som   

- berörts inom respektive yrkesgrupp? 

- hade heltid, deltid respektive timanställning när avvecklingen påbörjades? 

- sökt utbildning för annan tjänst/yrke inom kommunen? 

- erbjudits och fått återanställning?  
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Ordföranden meddelade att man kommit överens med förvaltningen om att svaret lämnas 

muntligt och skriftligt i anslutning till den slutna delen av sammanträdet. 

 

 

Inför sammanträdet hade Moderaterna anmält följande fråga, som ställdes av ledamoten 

Lisbeth Crabo Ljungman: 

 

Mycket händer och kommer att hända i Farsta, och särskilt i centrala Farsta i och 

med att ”Tyngdpunkt Farsta” håller på att realiseras. Det är mycket bra. 

 

Detta kommer att innebära att ett antal frågor som behöver diskuteras och 

uppmärksammas och som hänger ihop med den övergripande målsättningen och 

planeringen kan vara svåra att uppmärksamma. Därför vore det bra om vi kunde få 

en övergripande plan över de aktiviteter och belutspunkter som ligger ca ett år 

framåt. Självklart måste en sådan här planering uppdateras efterhand som 

verkligheten förändras. Det vore utmärkt om även områden som inte direkt ligger 

under stadsdelsförvaltningen råder över, men som berör Farsta, kunde läggas in. 

Förslagsvis skulle den övergripande planeringen kunna se ut enligt nedan; 

 

Aktivitet                              Okt    Nov   Dec   Jan   Feb   Mars  April  Maj  Juni    Aug 

Larsboda Ind omr 

- Skanska flyttar 

- Start slakthusföretag 

Telia området 

- Plan 

- Skola 

Farsta Vob omr 

- Slut 

- Rivning 

- Byggplan 

- Förskola 

Skolplanering Farsta 

- Nya skolor 

- Kvalitet – bra  

Idrott och hälsa 

Plantagenområdet 

 

Förvaltningen lovade göra vad som går utifrån förslaget. 

 

Lisbeth Crabo Ljungman tackade även för den redovisning som förvaltningen skickat till 

nämnden om situationen kring ensamkommande flyktingbarn. Frågan kommer att beröras 

vidare i anslutning till den slutna delen av sammanträdet. 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 


